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Protokó| nr 9/07

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia

odbytego w dniu 4 kwietnia 2007 r.

Obecni:

- wszyscy członkowie Komisji według załączonej listy obecności.

. zaproszeni; wójt gminy Zbigniew Wacławik, prezes Związku Nauczycielstwa Polskięgo

oddział w Goleszowie Irena Karasińska, członkinie ZNP Aleksarrdra stokłosa-Wapienik'

Grażyna Prochowicz, samodzielny referent ds' oświaty Michał Madzia, uczennica Szkoły

Podstawowęj w Bażanowicach Natalia Bukowska rł.raz z rodzicami'

Listy obecności członków Komisji oraz gości s|anowiązalączniki nr 1 i 2 .lo nin. pfulokołu'

Przewodniczący Komisji Edukacji' Kultury' Spońu i ochrony Zdrowia Henryk Mróz

otworzył posiędfenie, przywitał przybyłych członków Komisji oraz zaproszonych gości po

czym stwierdził prąwomocność obmd'

Następnie przedstawił proponowany porządęk posiedzenia:

1. Otwarcieposiedzenia.

2. Prz}.lvitanie radnych i zaproszonych gości.

3. stwierdzenie prawomocności obrad'

4. opinia w sprawie okieślenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz wĄrunków i spoŚobu ich przyznawania.

5. Finansowanie doradców metodycznych pr.ez Uźąd Gminy (a wlaściwie to

przyczyny braku tego fi nansowania).

6. Opinia dorycząca projektu ,,zagroda Pradziadów w cisownicy''.

7. spra*Y bieżące'

8' wolne wnioŚki, komunikaty.

9. Zakończenieposiedzenia.

Przedstawiony porządęk obrad przyjęto bez uwag.



Protokół nr 9/07 zposiedzenia Komisji Edukacji' Ku|hrry' sporfu iochrony Zdrowia odb},lego
w dniu 4 kwietnia 2007 r. strona 2

Ad.4' oDinia w sDrawie określenia rodzłiu świadczeń Drzvznawanvcb w ramach

DomocY zdrowotnei d|a nauczvcieli oraz warunków i sDosobu ich DrzYznawania.

CzłoŃowie komisji otrzymali projekt uchwaty w sprawie okeślenia rodzaju świadczeń

przyznawalrych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli omz warluŃów i sposobu ich

pfzyzłrawar\ia. Kopia projektu uchwały stanowi zalącznik nr 3 do nin. ptotokołu.

Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego oddział w Goleszowie Irena Karasińska wyjaśniła'

iż zgodnie z Kartą Nauczycięla w budżecie gminy co roku wyodrębnianę są środki na pomoc

zdrowotną dla nauczycieli. Do tej pory o przyznaniu takiej pomocy decydował dyrektor danej

placówki oświatowej na wniosek nauczycie|a. Zgodnie z ptzedstawionym projektem uchwały

w tej spBwie ma to ulec zmianię. wnioski te nauczyciele będą musieli składać do wójta

Gminy i to on wydawać będzie odpowiednie dęcyzje administracyjne. Wprowadzenie takiej

zmiany nakazują przepisy prawa.

Prezes ZNP zwróciła się do wójta z prośbĄ o konsultacje z dyr€ktorami szkół otazz ZNP ptzy

rozpatrywaniu wniosków o pomoc zdrowotną oraz zapowiedziała, że ZNP będzie sprawdzał

jakię kwoty pozostały do wykorzystania pod koniec roku. ponieważ niewykorzystane kwoty

nie przechodzą na kolejny rok budzetowy'

Członek ZNP Alęksandra stokłosa.wapeniek zaproponowała wykreślenie z s 1 ust' 1 termin

30 dni dfugotrwaĘ choroby.

wtędy samodzięlny lęferęnt ds. oświaty MichaŁ Madzia zauważył, iż w pierwszym zdaniu $ 1

użyto zwrotu ''u, szcze gólności,, , a co zA |ym idzie nie został wykluczony kótszy okes

chorobowego.

Po przeana|izowaniu projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla naucrycieli oraz warunków i sposobu

ich przynawania ZNP oddzial w Goleszowie zaopiniował projekt pozytywnie.

Pozytywną opinię w tym temacie wydala także Komisja Edukacji, Kultury, spońu

i Ochrony Zdrowia,

Przed przystą)ieniem do omawiania punkfu 5 porządku ohad Komisja wysłuchała występu

wokalnego Natalii Bukowskiej _ uczennicy klasy 6 Szkoły Podstawowęj w Baż2nowicach.

Przewodniczący Komisji przedstawił zębranym dotychczasowe osiągnięcia Natalii, a wójt

Gminy Zbigniew Wacławik zaproponował młodej wokalistce występ na Dniach Goleszowa.
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Lista dotychczasowych osiąsnięć Natąlii Buko|,|,śkiej stahowi załącznik W 4 do nin, pfotokołu.

Ad.s. Finansowanie doradców metodvcznvcb Drzez Uruad Grninv (a wlaściwie to

Drzvczynv braku tego fi nansowania).

Przewodniczący Komisji Henryk Mróz poinformował, że zwmcają się do nięgo metodycy,

którzy twięIdzą że gmina nie pa1tycypuje w kosztach utzymania metodyków pomimo

zagwarantowania odpowiedniej sumy w budżecie.

Temu stwierdzeniu zaplzęcfył wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poinformowal on, że Gmina

Goleszów jest jednyrn z 12 udziałowców paltycypujących w kosztach utrzymania

metodyków. Na ten cel co roku przeznaczana jest kwota l7o wynagrodzeń nauczycieli,

a błędna informacja, któfa dotarła do Przewodniczącego Komisji może wynikać z niewiedzy

dyrektorów szkól. Wójt ominy dodał, iż gmina nie może wskazywać sposobu w jaki środki te

mają zostać \łykoruystane, poniewdŻ za organizację pracy z metodykami oraz za szko|enla

nauczycieli odpowiedzia|ni sądyrektorzy placówek oświatowych.

Koordynacją pracy metodyków zajmuje się Związęk Komunalny Zięmi cięszyńskiej'

Przewodniczący Komisji Henryk Mróz zapowiedział, że wyjaśni zaistniałe nieporozumienie

i na kolejnym posiedzeniu przekaże da|sze informacje na ten temat.

Ad.6. Opinia dotvcząca proiektu ..Zagroda Pradziadów w Cisownicy''.

Radni otrzymali pismo starosty w sprawie twozenia projektu ,,Zagroda Pradziadów

vł cisowicy,,. Kopia pis|ha stanowi załącznik nr 5 do nin' protokołu.

Głos w sprawie zabrał wójt Gminy Zbigniew wacławik, któIy wyjaśnił, iż do końca nie

wiadomo, L1o jest pomysłodawcą projektu. Został on wstępnie przedstawiony jeszcze radźe

poprzedniej kadencji.

Zdaniem wójta miejsce budowy zagrody jest przęz gminę nie do pŹyjęcia' gdyżjest to teren

ptz'eznaczony na cele spoltowe. wójt wyraził swój sprzeciw' aby inwestycja była

wykonywana we wskazanym w projekcie miejscu i na przyjętych tam zasadach.

Następni€ radny Artur więclaw zaproponowal' aby wójt odpowiadając na pismo

zuzl,acTy| w nirn' iż Gmina Go|eszów jest zainteresowana projektem i wyraża chęć

skorzystania z niego jednakż€, na terenie Cisownicy istdiej€ już tego typu obiekt tj. Izba

Regiona|na u Brzezinów, w związku z czym proponuj€ się aby przewidziane na
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''z^grodę Pr^dziadów,, środki łykorzyśtać na rozbudowę Izby Regiona|nej

u Brzezinów.

Z opinią radnęgo Artura Więcława zgodzili się wszyscy członkowie Komisji i postanowili

jego wypowiedź przyjąć jako opinię całej Komisji Edukacji, Kultury, spoltu i ochrony

Zdtowia.

Ad.6. sDrawY bieżac€.

Przewodniczący Komisji Henryk Mróz zwrócił się do pracownika koordynującego sprawy

oświatowe Michała Madzi o przedstawieni€ listy radych będących obserwatorami na

egzaminacb w szkołach podstawowych oraz w gimnazjum. Postanowiono, że radni Ci odbędą

szkolęnię dotyczące egzaminu.

Przewodniczący Henryk Mróz zwrócił się do placownika Michała Madzi jeszcze

w następuj ących sprawach:

. do:ężdżĄJący do szkól nauczyciele korzystający ze zniilęk na bilety, do tej pory nie

otrzymali lęgitymacji upoważniających ich do kupna biletu ulgowego. Przewodniczący

poprosił o pilnę zajęcie się tąsprawą

Pan Michat Madzią stwierdził' że firma drukująca legitymacje ma je dostalczyć po świętach

wielkanocnych.

- do szkół należy wcześnięj dostalczyć informacje dotycfące koŃurców, olimpiad itp' aby

nauczyciele mogli w odpowiednim czasie przygotować uczniów'

w dalszęi części qłos zabrali:

Przewodniczący Henryk Mróz zaproponował aby Komisji Edukacji, Kultury' spońu

i ochlony zdrowia przyznanłała w swoim imieniu dyplomy rrzrrania osobom' które odnoszą

sukcesy w dziedzinach, którymi zajmuje się Komisji.

Pomyst ten poparli pozostali członkowie Komisji, a wójt Gminy Zbiglięw Wacławik

stwięrdził, że w Gminie Goleszów brakuje lauru czy wyróznienia gminnęgo, któfe mogłoby

być pEyznawane osobom szczególnie zasłużonym gminię'

Przewodniczący zwlócił też uwagę na stypendia dla uczniów' w budżecie na ten cel

ptzdznaczano kwotę 30 000 zt. Zdanięm przewodniczącego prócz stypendiów socjalnych

powinny być takżę wypłacane stypendia dla dzieci i młodzleizy szczególnie uzdolnionej.

Zaproponował on, aby z kwoty 30 000 zł |oyo przezna.zyć właśnie na takie stypendia.
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odnosząc się do porłyższej w1powiedzi wójt Gminy stwiedził' że w takim przypadku
zaistniałaby konieczność opracowania regulaminu wylacania takich stypendiów. Dodał
także, żę każrda szkoŁa możę ze swojego budżetu wyodrębnić śIodki dla uczniów szczesóInie
uzdolnionych.

Ad. 7. Wolne wnioski. komunikatv.

Przewodniczący Komisji poinformował' ze kolojne posiedzenie Komisji odbędzie się
I 6 kwietnia br.

Radny Adam fwak zapytał kiedy Komisja olrzvma wkaz kółek zainteresowali
z poszczególnych szkół oraz kalkulację szkolnych posiłków?

Wójt Gminy zapewnił, że informacje te dostalczy na kolejnym posiedzeniu Komisji.

Radny Dariusz orawiec zwrócił się do wójta z zapytaniem dotycząc}ryn ewentualnej
współpracy Ludowego Klubu sportowego ,,olimpia'' a klubem szkolącym skoczków
narciarskich z Wisły.

wójt Gminy odpowiadając stwierdził, że wspóĘraca taka jest możliwa i jest to jedynie

kwestia umowy pomiędzy tymi k|ubam..

Na zakończenie posiedzenia przewodniczący Komisji Henryk Mróz z|ożyI wszystkim

życzćnia świąteczne.

Ad.7. zskończeni€ Dosiedzenia.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Komisji Henryk Mróz
zamknął 9 posiedzenie Komisji.

Na tyn protokół zakończono.

Plotokołowała:

inspektor ds' obsługi Rady Gminy

Aleksandra Brudny.
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